
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 32/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 684/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση α) δέσμευσης του Δ.Σ. για εγγραφή στον 
προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2014 πίστωσης για την 
παράταση της σύμβασης μεταφοράς απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ 
ομόρου Δήμου, β) παράταση της σύμβασης μεταφοράς 
απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ ομόρου Δήμου και γ) εξουσιοδότησης 
της Δημάρχου για την υπογραφή παράτασης της σύμβασης. 

 
         Σήμερα 18 Δεκεμβρίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 15:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 13-12-2013 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών 
Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις 
διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη: 

                          Παρόντες                                                                                      Απόντες 
1)Θ. Θεοδωρίδης, 2)Γ. Μιχαηλίδης, 3)Α. Λαζαρίδης, 
4)Ν.Τσιαμήτρος, 5)Β. Σταυροπούλου, 6)Ε. Αρχοντάκη, 
7)Π.Παυλίδης, 8)Τ. Χατζηαθανασίου, 9)Θ. Αγγελίνας, 
10)Κ.Βοργιαζίδης, 11)Ν. Μωυσιάδης, 12)Χ. Κούτρας, 
13)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 14)Α. Καγκελίδης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 
16)Θ. Κορωνάς, 17)Γ. Κάκαρης, 18)Β. Παπαδόπουλος, 
19)Α.Νεστορόπουλος, 20)Κ. Κοστογλίδου, 21)Χ. Τσιούντας, 
22)Κ.Παναγιωτίδης, 23)Δ. Γκέκα, 24)Α. Παπαδόπουλος, 
25)Ι.Σοφρόνωφ, 26)Γ. Μελιόπουλος, 27)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, 
Λ.Πουλασουχίδης, Χ. Γαϊτάνου, 
Κ.Κουτσαντάς, Β.Λυκοστράτης, 
Α.Δέλλας, Λ. Τσαβδαρίδης, 
Α.Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, 
Ε. Γουναράς, Γ.Σουμπέκας, 
Α.Βασιάδης, Σ.Κουμτσίδης. 

        Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                      Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ν. Αγγέλου, Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσιου, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, 
Ι.Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, 
Γ.Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ.Τζήμας, 
Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1)Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Α.Παπαδόπουλος. 
2) Κατά της συζήτηση του πρακτικού επί του 2ου εκτάκτου θέματος αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος. 
3) Κατά της συζήτηση του πρακτικού επί του 1ου θέματος της ημερήσιας διάταξης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, 
Γ.Μελιόπουλος, Ι.Αγγέλογλου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 676/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Ε.Αρχοντάκη, Κ.Κοστογλίδου, 
Α.Καγκελίδης, Θ.Θεοδωρίδης, Χ.Τσιούντας, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Β.Σταυροπούλου, Γ.Μιχαηλίδης και προσήλθε ο 
κ.Θ.Κορωνάς. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 677/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Ε.Αρχοντάκη, Γ.Μιχαηλίδης και 
αποχώρησε ο κ.Ν.Μωυσιάδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 678/2013 απόφασης προσήλθε η κ.Κ.Κοστογλίδου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 680/2013 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 683/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Καγκελίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 684/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Χ.Κούτρας. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 685/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Χ.Κούτρας. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 686/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Ι.Αγγέλογλου. 
12) Κατά της συζήτηση του πρακτικού επί του 16ου θέματος της ημερήσιας διάταξης προσήλθε ο κ.Ι.Αγγέλογλου και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Γκέκα, Χ.Κούτρας. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 687/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Γ.Κάκαρης, Μ.Παπαϊωάννου και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Ι.Αγγέλογλου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 692/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Κ.Κοστογλίδου. 
15) Κατά της συζήτηση του πρακτικού επί του 23ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, 
Π.Παυλίδης, Ε.Αρχοντάκη. 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το  13ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 12-12-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Βασιλείου 
Παπαδόπουλου, που έχει ως εξής: 

Στις 01/03/2013 με αριθμό πρωτοκόλλου 10935 υπογράφηκε η σχετική σύμβαση με τίτλο 
«Μεταφορά απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ όμορου Δήμου» ποσού 389.785,77 € με ΦΠΑ με διάρκεια 
ισχύος από 01/03/2013 έως 31/12/2013. Η οποία εγγράφηκε στον προϋπολογισμό του Δήμου 
έτους 2013 με Κ.Α. 02.20.6412.001. 

Στο σημείο 11 της σύμβασης αναγράφεται «Ο εκτιμώμενος χρόνος διάρκειας της σύμβασης 
είναι από την ημερομηνία υπογραφής της, ήτοι από 01-03-2013 έως 31-12-2013. Παράταση της 
παρούσας μπορεί να εγκριθεί μετά από συνεννόηση των δύο μερών, με την προϋπόθεση να 
βρίσκεται μέσα στα όρια του συμβατικού αντικειμένου». 

Ο διαγωνισμός για τη «Μεταφορά απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ όμορου Δήμου» για το έτος 
2014 διενεργήθηκε στις 11/12/2013. Η μοναδική προσφορά που κατατέθηκε ήταν της εταιρίας 
«ΤΕΧΝΙΚΗ DION Ε.Ε.» και η αρμόδια επιτροπή για τη διεξαγωγή του διαγωνισμού συνέταξε το 
σχετικό πρακτικό. 

Με απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής θα γίνει η έγκριση ή μη του πρακτικού της 
επιτροπής διενέργειας διαγωνισμών με το Π.Δ. 28/80 και θα αποφασιστεί η ανάθεση ή μη της 
υπηρεσίας μεταφόρτωσης και μεταφοράς απορριμμάτων σε Χ.Υ.Τ.Α. όμορου Δήμου για το έτος 
2014, στην εταιρία «Δ. Διονυσόπουλος & ΣΙΑ Ε.Ε.» με δ.τ. «ΤΕΧΝΙΚΗ DION Ε.Ε.», λόγω όμως 
του χρόνου που απαιτείται για την έγκριση νομιμότητας της απόφασης καθώς και για τον 
προσυμβατικό έλεγχο της διαδικασίας του διαγωνισμού και του σχεδίου της σύμβασης από την 
αρμόδια υπηρεσία Ελεγκτικού Συνεδρίου / Υπηρεσία Επιτρόπου στο Ν. Ημαθίας, η υπογραφή της 
εν λόγω σύμβασης δε δύναται να πραγματοποιηθεί έως της 01/01/2014.  

Για να καλυφθεί το κενό που δημιουργείται έως την εγκατάσταση του νέου αναδόχου 
προτείνεται η επέκταση της υπάρχουσας σύμβασης με αρ. πρωτ. 10935/01-03-2013 για το 
χρονικό διάστημα 01/01/2014 έως 15/02/2014 κατόπιν συνεννόησης των δύο μερών. 

Με το αριθμό πρωτοκόλλου 68185/11-12-2013` διαβιβάστηκε στην εταιρία «ΤΕΧΝΙΚΗ 
DION Ε.Ε..» έγγραφο του Δήμου  Βέροιας προκειμένου να εκφράσει τη γνώμη της για την 
παράσταση της υπάρχουσας σύμβασης με τους ίδιους όρους. 

Με το αρ. πρωτ …………………….. έγγραφο της η εταιρία «ΤΕΧΝΙΚΗ DION Ε.Ε..», 
εξέφρασε τη σύμφωνη γνώμη της για παράταση της σύμβασης από 01/01/2014 έως 15/02/2014, 
χωρίς τροποποίηση των όρων που αναγράφονται στην υπογραφείσα σύμβαση. 

Έως τις 31/11/2013 έχουν πιστοποιηθεί προς την εταιρία «ΤΕΧΝΙΚΗ DION Ε.Ε..» και 
έχουν μεταφορτωθεί οι παρακάτω ποσότητες απορριμμάτων :  

 

ΜΗΝΑΣ 

ΤΕΧΝΙΚΗ DION E.E. 
(389.785,77 €) 

ΠΟΣΟΤΗΤ
ΕΣ 
ΑΠΟΡΡΙΜΜΑΤΩΝ 
(τόνοι) ΠΛΗΡΩΜΕΣ (€)  

ΜΑΡΤΙΟΣ 23.176,31 € 1.435,72 
ΑΠΡΙΛΙΟΣ 28.098,37 € 1740,63 
ΜΑΙΟΣ 27.618,61 € 1.710,91 
ΙΟΥΝΙΟΣ 26.419,05 € 1.636,60 
ΙΟΥΛΙΟΣ 32.577,30 € 2.018,09 
ΑΥΓΟΥΣΤΟΣ 30.827,28 € 1.909,68 
ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟ

Σ 27.781,16 € 1.720,98 
ΟΚΤΩΒΡΙΟΣ 27.575,82 € 1.708,26 
ΝΟΕΜΒΡΙΟΣ 25.745,09 € 1.594,85 
ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΣ     
ΣΥΝΟΛΑ 249.818,99 € 15.475,72 

 
Το υπόλοιπο της πίστωσης έως σήμερα που προκύπτει από το ποσό της σύμβασης 

(389.785,77 € με ΦΠΑ) είναι 139.966,78 €. Για την παράταση του χρονικού διαστήματος  



 
 

01/01/2014 έως 15/02/2014 εκτιμάται ότι το κόστος δεν θα ξεπεράσει τα 60.000,00 €. 
Επισημαίνεται πως στο παραπάνω ποσό δεν έχει υπολογιστεί η πληρωμή του Δεκεμβρίου 2013. 

Κατόπιν αυτών το δημοτικό συμβούλιο καλείται : 
 Να εγκρίνει την παράταση της με αρ. πρωτ. 10935/01-03-2013 σύμβασης «Μεταφορά 

απορριμμάτων σε Χ.Υ.Τ.Α. όμορου Δήμου», για διάστημα από 01/01/2014 έως 15/02/2014, χωρίς 
τροποποίηση των λοιπών όρων αυτής. 

 Να εξουσιοδοτήσει τη δήμαρχο για την υπογραφή της παράτασης της σύμβασης. 
 Να δεσμευτεί για την εγγραφή στον νέο προϋπολογισμό του 2014 του ποσού των 

60.000,00 € για την παράταση της σύμβασης εξαιρούμενου του Δεκεμβρίου 2013. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Β.Παπαδόπουλος: Επειδή κινδυνεύουμε να μην προλάβουμε, διότι πρέπει να μεσολαβεί 

ένα δεκαπενθήμερο μέχρι να γίνει ο προσυμβατικός έλεγχος από το Ελεγκτικό Συνέδριο, πρέπει 
να εγκρίνουμε την παράταση της σύμβασης, όπως προβλέπεται από το νόμο, μέχρι τις 15/2/2014. 

Αγγέλογλου: Πρόεδρε, παρατήρησα, πάνω από τρεις φορές, να κόβονται τα χόρτα και να 
κλαδεύονται τα κλαδιά από τα πάρκα της πόλης και να καταλήγουν τα προϊόντα αυτά μέσα στους 
κάδους. 

Ο αντιδήμαρχος δε μας εξήγησε, γιατί οι κάδοι κομποστοποίησης, που ήταν να 
διανεμηθούν στα σχολεία, αμέσως μετά την εγγραφή, δεν εμφανίστηκαν πουθενά; Αυτά τα 
προϊόντα τα πληρώνουμε; Ας απαντηθεί παρακαλώ.  

Παυλίδης: Τα 60.000€ είναι με ΦΠΑ; Διότι δεν γράφεται στο εισηγητικό. 
Β.Παπαδόπουλος: Εδώ μιλούμε για την πίστωση που θα χρειαστεί. Δεν θα απαιτηθεί 

μεγαλύτερο ποσό.  
Όσον αφορά την ερώτηση του κ.Αγγέλογλου, επειδή παρακολουθούν άλλα sites και 

λαμβάνουν άλλες πληροφορίες κι όχι αυτές που δώσαμε ακόμη και στο προηγούμενο Δ.Σ. 
Παίρνουν άλλες πληροφορίες, δεν ξέρω από που και δεν με ενδιαφέρει, αλλά είναι πολύ 
σημαντικό κάποια στιγμή, να παρακολουθούν και τα δελτία τύπου του Δήμου κι όχι των φίλων 
και των γνωστών. Ήδη οι κάδοι έχουν πάει σε δώδεκα σχολεία, επειδή κανείς δε θέλει ποτέ να 
ακολουθήσει καμία διαδικασία και τους ενδιαφέρει όλους το πώς θα μπορούσαν να το κάνουν στο 
μαγαζί τους ή στο σπίτι τους. Όλα αυτά να τα εφαρμόσουν σε κάποιους χώρους με ιδιωτικά 
κριτήρια. Η ιδιωτική πρωτοβουλία σας πληροφορώ ότι είναι η πιο προσεκτική στην εφαρμογή 
των νόμων από όλους. Δεν ξέρω πως κάποιοι συνάδελφοι που έχουν ασχοληθεί με την ιδιωτική 
πρωτοβουλία, είναι επαγγελματίες, τα φέρνουν όλα «στο γόνατο». 

Έπρεπε να τηρηθούν κάποιες διαδικασίες. Έχουν τηρηθεί όλες οι διαδικασίες, έχουμε 
πάρει άδεια από το Υπ. Παιδείας (γιατί αλλιώς δε θα μπορούσαμε να βάλουμε σε σχολεία τους 
κάδους). Δεν είναι ο μπαξές του σπιτιού μας τα σχολεία, ούτε μπορείς να πας να ενημερώσεις 
τους μαθητές επειδή έτσι θέλεις. Πρέπει να τηρήσεις όλες τις διαδικασίες. Υπάρχει η σχολική 
λειτουργία και για να παρέμβεις σε αυτήν πρέπει να λάβεις τις σχετικές αδειοδοτήσεις κι 
εγκρίσεις. Όσοι θέλανε να τα κάνουν σαν να έχουνε το Δήμο, τις διαδικασίες και το Δημόσιο σαν 
στο σπίτι τους και να είναι η δουλειά τους, θα πρέπει να γνωρίζουν αυτά που λέω τώρα, αυτή τη 
στιγμή και πρέπει να τα λάβουν σοβαρά υπ’ όψιν τους. 

Οι ερωτήσεις λοιπόν που κάνετε και δεν ξέρω από πού σας έρχονται, αν είναι δικές σας οι 
ερωτήσεις, θα πρέπει λαμβάνετε όλα αυτά υπ’ όψιν σας. 

Όσον αφορά την κλάδευση των πάρκων, έχουν φροντίσει οι Διοικήσεις μέχρι σήμερα και 
θα μείνω σε κάτι που έχει ειπωθεί «δεν είμαστε αυτή η Διοίκηση, η άλλη Διοίκηση». Ο Δήμος 
έχει συνέχεια. Αν είναι ανίκανη αυτή η Διοίκηση… Αυτό το πράγμα το έχω ακούσει πολλές 
φορές από την αντιπολίτευση. Θέλω να βγω και να πω εδώ που είμαστε, δεν είναι η Διοίκηση 
ανίκανη, είμαστε όλοι συνυπεύθυνοι σε κάποια πράγματα. Αυτά επειδή μας έχετε φέρει στο 
αμήν… 

 Όσον αφορά λοιπόν την κλάδευση των πάρκων, προβλέπεται και από τους 
προηγούμενους κανονισμούς να πηγαίνουν στα απορρίμματα, διότι όπως σας είπα την 
προηγούμενη φορά και το ξεχάσατε, τα απορρίμματα μέχρι τώρα θάβονταν στη χωματερή κι οι 
προηγούμενοι κανονισμοί το επέτρεπαν. Έχει ψηφιστεί πρόσφατα ένας νέος κανονισμός, αλλά 
ακόμη δεν είναι σε ισχύ γιατί δεν έχει έρθει η έγκριση νομιμότητας από την Αποκεντρωμένη 



Διοίκηση. Όταν θα έρθει, τότε τα ξαναλέμε. Για να ξέρουμε που βρισκόμαστε, γιατί δεν 
ξέρουμε… 

Αγγέλογλου: Επί προσωπικού Πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Κε Παπαδόπουλε, έχετε δικαίωμα να απαντάτε με όποιο τόνο θέλετε και με 

πάθος, αλλά εκείνο το «αν είναι δικές σας οι ερωτήσεις», θα παρακαλούσα να το ανακαλέσετε. 
Β.Παπαδόπουλος: Το ανακαλώ, αλλά μίλησα γενικά κι όχι για κάποιον συγκεκριμένα, αν 

και μας υποδείχθηκε πολλές φορές σήμερα τι πρέπει να κάνουμε. 
Αγγέλογλου: Πρόεδρε, εκτός του ότι πρέπει να προστατεύσετε εμένα, διακόπτοντας τον 

κ.Παπαδόπουλο… 
Πρόεδρος: Αυτό κάνω κ. Αγγέλογλου. 
Αγγέλογλου: Πρέπει να προστατεύσετε και το δικό σας κύρος. 
Πρόεδρος: Στο τέλος ανακάλεσε με την παρέμβαση τη δική μου. 
Αγγέλογλου: Δε θα μιλήσουμε; 
Πρόεδρος: Βεβαίως κ.Αγγέλογλου, παρακαλώ. 
Αγγέλογλου: Απάντηση δεν πήρα, αυτά που ρώτησα δεν είναι από site, είναι από τα δικά 

σας προλεγόμενα τον Οκτώβριο. Δεν είναι η πρώτη φορά που έχουμε κάνει αυτή την ερώτηση και 
αυτή την επισήμανση. Πολλές φορές έχουμε πει κι έχει συμφωνήσει κι ο κ.Παυλίδης ότι δεν είναι 
δυνατόν να στέλνουμε ζουμιά στην Κοζάνη κι οι κάδοι κομποστοποίησης, ακόμη κι αν άργησαν 
να μπουν και τοποθετήθηκαν κι εγώ δεν το έμαθα από τα site που υπαινίσσεται ο αντιδήμαρχος, 
έχουν πολύ καιρό που δεν έχουν πάει. Τι συμβαίνει; Παρακολούθησε ποτέ κανείς; Μπορεί να μας 
διαβεβαιώσει ο αντιδήμαρχος ότι αυτά που ξεκίνησαν από εδώ, πηγαίνουν στην Κοζάνη; Μήπως 
τα φορτηγά σταματούν και φορτώνουν νερό; Τι γίνεται με τα ζυγολόγια; Δεν ακούσαμε κάποια 
ενημέρωση, ούτε τα βρήκαμε στα sites. Δεν αναζητήσαμε, είναι απαραίτητη για τη δική σας 
υπόληψη και κύρος να δείτε το λογαριασμό.  

Δεν είναι πάντα αυτονόητα αυτά τα πράγματα κ.Παπαδόπουλε. Εσείς πρέπει να 
προστατεύσετε το κύρος σας. Κάθε μέρα είστε στα δικαστήρια και δε θα είναι πάντα τόσο 
επιεικείς. Η πρώτη φουρνιά τελείωσε σχεδόν, η δεύτερη δεν άρχισε ακόμη. 

Β.Παπαδόπουλος: Δεν ξέρω που δεν πήρε απάντηση ο κ.Αγγέλογλου. Ζήτησα να 
επαναλάβει το ερώτημα, δεν το επανέλαβε. 

Η απάντηση δόθηκε ξεκάθαρα. Το γιατί δεν μπήκαν οι κάδοι τη στιγμή που κάποιοι 
θεωρούσαν ότι μπορούν να μπουν οι κάδοι, κάποιοι θεωρούσαν ότι πρέπει να εφαρμοστεί αυτό ή 
εκείνο. Αυτές οι θεωρήσεις… 

Αγγέλογλου: Τα κλαδιά αντιδήμαρχε… 
Β.Παπαδόπουλος: Είπα ξανά. Ο κανονισμός καθαριότητας που ισχύει μέχρι σήμερα, λέει 

συγκεκριμένα πράγματα. Αν θέλουν ας το διαβάσουν. Τα κλαδιά πηγαίνουν εκεί που πηγαίνουν 
τα κλαδιά σε όλη την Ελλάδα. 

Δυστυχώς δεν έχουν λυθεί κάποια προβλήματα. Μεγάλες ποσότητες κλαδιών κρατούνται 
στο φυτώριο.  

Σας το ξαναλέω: Τα ζυγολόγια, αν ζυγίζονται, αν υπάρχουν συμφωνίες, τις εξυπνάδες που 
έχουμε ακούσει, όχι από τον κ.Αγγέλογλου, αλλά που έχω διαβάσει κι έχω ακούσει από άλλους, 
τις επιστρέφω πίσω και λέω το εξής: Υπάρχουν ζυγίσεις επί του αυτοκινήτου στα containers κι 
υπάρχουν ζυγίσεις με συνοδό, έκτακτα, χωρίς να το γνωρίζει η εταιρία, πολλές και ξαφνικές 
ζυγίσεις. Οι αποκλίσεις πολλές φορές είναι και προς τα κάτω. Το αν στέλνουμε ζουμιά ή όχι, αυτό 
οφείλεται σε κάποια αυτοκινητάκια που δεν αδειάζουν και τα οποία προμηθεύτηκε ο Δ.Βέροιας 
σε προηγούμενη περίοδο και δυστυχώς αυτό δε λύθηκε, θα λυθεί όμως πολύ σύντομα, σε λίγες 
ημέρες, που θα μεταφερθούμε στο νέο σταθμό μεταφόρτωσης, για να μη στέλνουμε ζουμιά. Μας 
έχετε πιει το ζουμί… 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Αγγέλογλου. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 12-12-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Βασιλείου Παπαδόπουλου. 
2.- Την με αρ. πρωτ. 10935/1-3-2013 σύμβαση μεταξύ του Δ. Βέροιας και της εταιρίας 
«Δ.Διονυσόπουλος & ΣΙΑ Ε.Ε.» με διακριτικό τίτλο «ΤΕΧΝΙΚΗ DION Ε.Ε.». 
3.- Το με αρ. πρωτ. 68185/11-12-2013 έγγραφο του Δ.Βέροιας. 
4.- Το με αρ. πρωτ. 1686/2013 έγγραφο της εταιρίας «Δ.Διονυσόπουλος & ΣΙΑ Ε.Ε.». 



5.- Ότι κρίνεται απαραίτητο να παραταθεί η χρονική διάρκεια της σύμβασης, χωρίς τροποποίηση 
των λοιπών όρων της, μέχρι τις 15-2-2014. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης και του άρθρου 96 
του Ν. 3463/2006.  
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
  

Α) Δεσμεύεται για την εγγραφή στον προϋπολογισμό του Δήμου Βέροιας έτους 2014, το 
ετήσιο πρόγραμμα δράσης και το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου έτους 2014 πίστωσης συνολικού 
ποσού 60.000,00€, για την κάλυψη του κόστους παράτασης της σύμβασης για τη μεταφορά 
απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ ομόρου Δήμου. 

Β) Εγκρίνει την παράταση της σύμβασης μεταφοράς απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ ομόρου 
Δήμου, μεταξύ του Δ. Βέροιας και της εταιρίας «Δ.Διονυσόπουλος & ΣΙΑ Ε.Ε.» με διακριτικό 
τίτλο «ΤΕΧΝΙΚΗ DION Ε.Ε.», από 1/1/2014 ως 15/2/2014, χωρίς τροποποίηση των υπολοίπων 
όρων της σύμβασης αυτής. 

Γ) Εξουσιοδοτεί τη Δήμαρχο Βέροιας Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη για την 
υπογραφή της παράτασης της παραπάνω σύμβασης. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  684 / 2013 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 
το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Θ. Θεοδωρίδης  Σ Ασλάνογλου  
Γ. Μιχαηλίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Α.  Λαζαρίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Σταυροπούλου  Χ. Δουλγερίδου  
Ε. Αρχοντάκη  Ν. Αγγέλου  
Π. Παυλίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Α.  Νεστορόπουλος     
Κ. Κοστογλίδου     
Χ. Τσιούντας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Ι. Σοφρόνωφ     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου     
      
      
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  20-12-2013 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 
 
 


